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Vi kunde läsa i tidningarna om ett par från Ljungby som i samband med 

förlossning åkte fram och tillbaka mellan hemmet och BB i Växjö för att 

slutligen tvingas föda utomhus. Det var inte detta kommuninvånarna i Ljungby 

blev lovade när BB i Ljungby lades ner, tvärtom motiverades det av att 

säkerheten och tryggheten skulle ökas. I detta fall är det uppenbart att det blivit 

fel och att det ledde till en traumatisk förlossning vilket är mycket olyckligt.  

 

Min fråga är därför 

 

- Vilka slutsatser har dragits av detta misslyckande och vad har gjorts för att 

det inte ska hända igen? 

 

 

Kerstin Wiréhn 

Vänsterpartiet 
 


